
       Tułowice, dnia 20 05 2021  

      Burmistrz Andrzej Wesołowski 

Panie Burmistrzu, 

 

jak poinformowałem w kwietniu 2021 od jakiegoś czasu mieszkańcy Tułowic Małych skarżą 

się na temat nieprzyjemnego i gryzącego zapachu. Początkowo dostałem informację od Pani 

Sołtys przez telefon, a następnie informowałem Pana i zorganizowaliśmy wspólnie spotkanie z 

przedstawicielami firmy Navy Solutions. Spotkanie odbyło się w urzędzie i przedstawiciele 

firmy zapewnilili, że zapach nie jest od nich, są chętni do współpracy i mogą spotkać się z 

mieszkańcami, by pokazać wyniki środowiskowe. Z mojej strony, wiedząc że zapachy te w 

dalszym ciągu istnieją, zrobiłem wywiad wśród mieszkańców, znajomych, a nawet moich 

dzieci. Wszyscy w dalszym ciągu twierdzą, że te zapachy są. Z moich rozmów wynikało, że 

zapach może mieć źródło w strefie ekonomicznej, a nie w samych Tułowicach Małych. Dnia 8 

maja w nocy, zauważyłem siwy dym na strefie ekonomicznej (przedstawię zdjęcia na dowód). 

Myślałem, że to ogień, ale ognia nie było, był tylko intensywny dym, a to co przedstawiono na 

zdjęciu to światło. Sprawdziłem to z bliska i dym był bardzo mocno drażniący. Nie jestem 

osobą, która będzie oskarżać kogokolwiek bez dowodów i nie mając do tego uprawnień. Jedyne 

co mogłem zrobić to dzwonić na policję, ale nie zrobiłem tego, ponieważ myślę, że Burmistrz 

ma możliwości, by dowiedzieć się co mogą spalać, że tworzy się tak drażniący dym. Może 

powinno się poprosić policję, by przeprowadzili tam kontrol. Dnia 12 maja w trakcie spotkania 

z mieszkańcami Tułowic Małych na różne tematy, poruszyłem tę sprawę i w dalszym ciągu 

mieszkańcu potwierdzają, że zapach się utrzymuje, a jeden z mieszkańców sugerował, że może 

być to spalanie drewna z lakierem. Proszę o interwencję. 

 

       Frederic Coppin 
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Rada Miejska Tułowice  

Sołtys Tulowice Mały  


